
Bestyrelsesmøde – Lejerbo - Casa Nova Mandag d 22/11– kl. 16.30 

Mødeleder:  Referent:  

Mødedeltagere:  
Mads, Hanne, Torben, Karen, Karina, Lars 

Fraværende/Afbud:  
Karina   

 
 Dagsorden: Referat: 

1 Meddelelse fra 
Varmesteren 

I forbindelse med grillhytten er vi blevet gjort opmærksom på at Herning 
kommune har rør liggende under jorden. Dem skal de have adgang til, 
dette er et krav fra dem, som vi retter os efter. 
 

Vi sætter derfor gang i opsætningen af hytten. 
I hytten må der kun bruges grill og alle rydder op efter sig selv efter brug 

 

Stadig bøvl med storskrald nu kommer der lås på. 
Dertil kommer der port på nr. 15 - som der er i nr. 11 og 13 

 

Ingen ledige lejligheder i øjeblikket 
 

Robotplæneklipperne har kørt med stor succes, men de er nu sendt ind 
for vinteren 

 

Ebbe Johansson, forretningsordfører har valgt at stoppe midt i foråret, vi 
siger tak for et godt samarbejde gennem årene 

 

2 Meddelelse fra 
Formanden 

Der har været et oplæg oppe om delebiler, som der kigges nærmere på. 
I forbindelse med afdelingsmøde d 24/1 skal alle nye forslag for 
afdelingen, man gerne vil have op på mødet senest indsendes 14/1. 
 

3 ”Bordet rundt”. Vi har besluttet at udskyde årets julefest pga. stigning i Corona. 
Der kommer en fest senere, nærmere om dette kommer senere. 
  

4 Næste 
mødedato. 

Næste møde er Afdelingsmøde:  mandag, den 24. januar 2021. 
Der skal vælges 2 nye suppleanter ind, og vi håber på flere skulle have lyst 
til at komme i bestyrelsen. 
  

5 Eventuelt. Intet. 
 

 

 

 

 

 



Bestyrelsesmøde – Lejerbo - Casa Nova Mandag d 23/8 – kl. 16.30 

Mødeleder:  Referent: Hanne 
Mødedeltagere:  
Mads, Hanne, Torben, Karen, Karina, Lars 

Fraværende/Afbud: 
Ingen 

 
 Dagsorden: Referat: 

1 Meddelelse fra 
Varmesteren 

 
Alt er pt udlejet og ingen opsigelser 
 
Robotplæneklipperne kører ordentligt dog ikke i weekenderne 
 
Storskrald bliver ved at være et problem herude, her er vi nødt til at 
stramme op, spørg gerne om hjælp hvis i tvivl om hvor ting skal hen. 
 
Der spørges ind til hvor de grønne affaldsposer findes, disse hentes 
gratis på biblioteket og på genbrugsstationen. 
 
Da der er sygdom blandt personalet i afdelingen, skrider det lidt 
langsomt men støt fremad. 
 
Alle opgange vil med tiden får en omgang police af gulvene især i 
stueetagen da det er her det slides mest. 
 

2 Meddelelse fra 
Formanden 

Formanden skal med til afdelings tjek 14/9-21 
 
Der er repræsentantskabsmøde 26/8-21. 

3 ”Bordet rundt”. Her var intet på programmet denne gang 

4 Næste mødedato. Mandag, den 22. november 2021 kl. 16.30 

5 Eventuelt. Hyggeudvalget pønser på om der er stemning for en julefrokost 
senere på året, og vil derfor gerne vejre stemningen for dette. 
Positiv tilbagemelding bedes lagt i postkasse ved Bestyrelsesmedlem 
Torben i Nr. 15a st. tv. 
 
Hvis der skulle sidde nogle af jer der kunne tænke sig at være med i 
festudvalget hører vi gerne fra jer 

 

 

 

 

 



Bestyrelsesmøde – Lejerbo - Casa 
Nova 

Mandag, den 21. juni 2021 – kl. 17.30 

Mødeleder:  Referent: Hanne 

Mødedeltagere:  
Torben, Nikolaj, Mads, Karen, Karina, Hanne, Lars 

Fraværende/Afbud: 
 

 

 Dagsorden: Referat: 

1 Informationer fra 
varmemesteren 
 

Der kommer robotplæneklipper i hele afdelingen -  er i restordre. 
Den nye vagtordning måtte for nyligt tages i brug da en 
opvaskemaskine var opført ulovligt og det gav vandskade. 
Der må ikke installeres ting uden foranliggende indhentede 
tilladelser. 
Vi opfordrer på det kraftigste at der i opgangen ikke må stå store 
ting da der SKAL være fri adgang til lejlighederne for politi, 
ambulancer og brandfolk, derfor beder vi jer om at kun have en lille 
ting stående som pynt og ikke store møbler og lignende. 
Der kommer en seddel op i opgangene om, hvornår der skal være 
ryddet op, derefter går viceværterne en tur og fjerner det, de 
mener ikke må være der. 
Vi håber på jeres forståelse! 
Tingene omkring bålhytten trækker ud da de er ved at finde ud af 
om der er en mulighed for at skabe nok afstand rundt om den til 
nærliggende lejligheder på grund af de brandbestemmelser der 
findes i området. 
Ventilationerne bliver renset overalt efter gennemsynet. 
I fremtiden vil nye tilflyttere blive budt velkommen med en lille 
plante/buket  

2 Informationer fra 
formanden 
 

Nikolaj takker af for denne gang, synes det har været hyggeligt og 
sjovt at være en del af bestyrelsen og har været glad for at bo her 
med familien 
 

3 Bestyrelses-
konstituering 
 

Mads vælges som ny midlertidig formand indtil afdelingsmøde må 
afholdes. 
Torben byder for fremtiden folk velkommen til. 
Karina og Karen træder ind i bestyrelsen som fuldgyldige 
bestyrelsesmedlem nu. 
Hanne fortsætter som referent  

4 ”Bordet rundt” 
 

Markvandring og afdelingstjek finder sted i august  

5 Næste mødedato. 
 

Mandag, den 23. august 2021 kl. 17.30. 

 

 



 


